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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz az orosházi üveggyár sorsa?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Több mint  harminc éves működése után tavaly augusztus végén leállt  a Dél-Alföld,  ezen belül
Orosháza egyik legnagyobb üzeme, a Guardian Glass Kft. FLOAT üveggyára. A kemence lehűtését,
és így a gyárrész leállítását a vezetők a magas energiaárakkal indokolták, ugyanakkor azt tervezték,
hogy 2023 tavaszán újraindulhat a termelés.  2023 márciusához közeledve azonban még mindig
semmi jele az újraindítás szándékának, ami hosszú időt is igénybe vehet.

A jelenleg is zajló folyamatok – vezetőváltások, munkaviszony megszüntetések – nem éppen arra
utalnak, hogy  újra fog indulni az üveggyár.

A gyár leállásának súlyos következménye lesz az amúgy is hátrányos helyzetű dél-békési térségben.
Az üzem és a beszállítói cégek több száz dolgozója kerül nehéz helyzetbe.

Kérdéseim a következők:

1. Ismerik-e a fent jelzett problémát? Tett-e lépést a Kormány, hogy elkerülhető legyen a gyár 
végleges leállítása?

2. A Guardian Glass vezetése fordult-e a kormányhoz segítségért?

3. Bekerült-e a gyár a Kormány által biztosított gyármentő-programba, és ha igen, milyen 
volumenben?

4. Mit kíván tenni a Kormány, hogy a Guardian Glass Kft. és a bajbajutott beszállító 
vállalkozások elkerüljék a létszámleépítéseket?


